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Gisteravond was er wederom sprake van een stroomstoring binnen onze gemeente. Dit was de 
vierde in een maand tijd. Deze frequentie hebben we niet eerder gezien. Inmiddels kunnen we 
stellen dat de leveringszekerheid in het gedrang komt. 
Aangezien we als gemeente mede-eigenaar zijn van Juva/Westland Infra zijn wij van mening dat 
we als gemeente een grotere verantwoording hebben richting onze inwoners.  
Wat ook opvalt is dat storingen die hebben plaatsgevonden uit het storingenarchief worden 
verwijderd. Voorbeeld is de storing kruising Tiendweg/Anna van Raesfeltstraat vorig jaar. 
 
Daarom enkele vragen; 
 
1. Deelt het college onze opvatting dat leveringszekerheid de belangrijkste taak van Westland 
Infra is? 
Ja, leveringszekerheid is een wettelijke taak van de netbeheerder. 
 
Westland infra schrijft op de eigen website hierover het volgende en dat herkennen wij: 
 
In het Westland, Midden-Delfland en een deel van de Botlek zijn wij beheerder van het 
elektriciteits- en gasnet. Dit houdt in dat wij energie transporteren naar alle huishoudens, 
bedrijven en instellingen in de genoemde gebieden. Ook houdt dit in dat wij onderhoud plegen 
aan het energienet om storingen te voorkomen. Als er toch een elektriciteits- of gasstoring 
plaatsvindt, repareren wij deze zo spoedig mogelijk. Klanten kunnen dag en nacht op ons 
rekenen. 
 
2. Wat gaat het college, als aandeelhouder, doen om inzichtelijk te krijgen waarom de 
leveringszekerheid in het gedrang komt? 
 
De Autoriteit Consument & Markt (ACM) is als toezichthouder verantwoordelijk voor het 
bewaken van de leveringszekerheid en ziet erop toe dat netbeheerders zoals Westland Infra hun 
wettelijke taken op dit vlak goed uitvoeren. 
Desondanks voelt het college zich als publieke aandeelhouder en vertegenwoordiger van 
inwoners verantwoordelijk om signalen over storingen serieus te nemen. Daarom hebben wij bij 
eerdere storingen contact gezocht met Westland Infra. Het college heeft bij elke storing 
telefonisch navraag laten doen. Dit doen wij ook in onze “rol” als klant. Daaruit bleek dat de 
eerste drie incidenten niet vergelijkbaar waren. Wij hebben toen al wel aangegeven dat 
desondanks we van mening zijn dat gezien het aantal incidenten er toch sprake is van een 
patroon en dat we graag vernemen wat Westland Infra onderneemt. 
Hieruit blijkt dat de komende tijd onderstaande actie wordt ondernomen.  
 
Westland Infra werkt met een gebiedsgerichte aanpak aan verbetering van het netwerk om 
stroomuitval te voorkomen. Het gebied met de hoogste prioriteit is Den Hoorn. Op ambtelijk 
niveau is de gemeente in gesprek met Westland Infra om de locaties van de nieuwe trafostations 
af te stemmen. Westland Infra voert hierover ook gesprekken met omwonenden. De plaatsing 
van deze trafostations vindt op korte termijn plaats. Aankomende week starten de gesprekken 
voor afstemming van de locaties van nieuwe trafostations in Schipluiden. 
 



3. Welke opdracht geeft het college de commissaris, namens de gemeente, mee om de 
leveringszekerheid naar een aanvaardbaar niveau te krijgen? 
 
De Raad van Commissarissen ziet toe op de continuïteit van de organisatie en het financieel en 
bestuurlijk functioneren daarvan.  Als publieke aandeelhouder benadrukken wij bij Raad van 
Commissarissen het belang van leveringszekerheid en een veilige, betrouwbare en doelmatige 
werking van het elektriciteitsnet. Dit gebeurt richting de voltallige raad. 


